

HKEX INFORMATION SERVICES LIMITED

(A wholly-owned member of the Hong Kong Exchanges and Clearing Limited Group)

15 August 2017
Our Ref: MDD/17/1123

By Email

To: All Licensed Information Vendors (“IVs”)

Updates on Marketing Programme for New Derivatives Products

Further to our notice on 12 October 2016 (Our Ref: [MDD/16/2097](#)) on the extension of marketing programme for new derivatives products (the Programme), we are pleased to announce that the Programme has been extended till end of 2019 and two new regions have been added under the Programme with immediate effect. Key features of the Programme are summarized as below:

1. **Extending the Programme duration from end of 2017 to end of 2019**
2. **Broadening the regions** covered under the Programme by adding Thailand and Vietnam. 11 regions are now covered under the Programme in addition to Mainland China, Japan, Korea, Singapore, Taiwan, Australia, New Zealand, Malaysia and India
3. **Waiving Redistribution Fee for information vendors disseminating the data to clients in the 11 regions, Level 2 10-depth data Subscriber Fees for clients in the 11 regions are also waived.**

Please refer to the Guiding Notes on the [Programme Corner](#) for more details. To enrol in the Programme, please complete and return the Enrolment Form available on the [Programme Corner](#). The Data Licensing and Marketing team will then follow up on the licence (only for new vendors) and service application process.

IVs who have previously enrolled in the Programme do not need to re-submit the Enrolment Form, they will be automatically entitled to the new benefits.

Should there be any questions, please send email to MarketData@HKEX.com.hk.

Yours sincerely,

Winnie Sin
Senior Vice President
Data Licensing and Marketing, Market Data
Markets Division

香港交易所資訊服務有限公司
(香港交易及結算所有限公司集團全資附屬成員機構)

2017年8月15日
參考編號: MDD/17/1123

以電郵發送

致: 所有持牌信息供應商 (「信息商」)

敬啟者,

「針對新衍生產品的市場數據推廣計劃」的更新

繼我們於2016年10月12日發出有關延長針對新衍生產品的市場數據推廣計劃(簡稱「推廣計劃」)之客戶通告(參考編號: [MDD/16/2097](#)), 我們很高興宣佈「推廣計劃」現已延長至2019年年底及增加兩個推廣地區。

是次「推廣計劃」包括下列要點:

1. 將「推廣計劃」推廣期的截止日從2017年年底延長至2019年年底
2. 拓展「推廣計劃」的推廣地區至11個地區, 除中國內地、日本、韓國、新加坡、臺灣、澳大利亞、新西蘭、馬來西亞及印度以外, 增加泰國和越南
3. 向推廣地區用戶提供衍生產品數據服務的信息商可享受轉發費豁免及用戶可享有Level 2十檔數據的訂戶費豁免

請參閱「[推廣計劃](#)」網頁的指導說明了解更多詳情。如需申請「推廣計劃」, 請將「[推廣計劃](#)」網頁中的申請表格填寫完成並交回。市場數據數據授權及推廣部將會跟進牌照(僅對新申請信息商而言)和服務申請處理。

對於已經完成推廣計劃申請和牌照安排的信息商, 無需重新提交申請表格。對於這些信息商, 「推廣計劃」下的新優惠內容將會自動生效。

如有任何問題, 請發送電子郵件至 MarketData@HKEX.com.hk。

此致

冼韻妮謹啟
高級副總裁
數據授權及推廣, 市場數據
市場科